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Voor diverse wĳ ken

Zoek je nog een leuke bijverdienste en ben 

je beschikbaar op de woensdagen? Meld je 

dan aan en ontvang een aanmeldbonus en 

een hoge verdiensten. Meld je dan nu aan 

bij Verspreidnet, ook 65-plussers zijn bij os 

van harte welkom.
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65-PLUSSERS
OOK WELKOM

Foto: gemeente Uithoorn

Uithoorn - Afgelopen maand deden 
basisscholen in de gemeenten 
Uithoorn, Ouder-Amstel en Diemen 
mee aan de Textielrace. De Uithoornse 
deelnemers (drie klassen van De Kwik-

staart en één klas van Het Duet) 
eindigden buiten de Top 3, maar ze 
leverden een uitstekende prestatie.
In totaal zamelden de leerlingen maar 
liefst 2.481 kilo textiel in, voerden 20 

reparaties uit en maakten 3 YouTube-
�lmpjes. Alle scholen bij elkaar haalden 
6.562 kilo textiel op. Wethouder Ferry 
Hoekstra deelde op De Kwikstaart
ijsjes uit aan de deelnemende klassen.

Uithoornse scholen
presteren in Textielrace

Uithoorn - Op zaterdag 29 juni 2024 
werd een supermarktactie georgani-
seerd bij Jumbo Plemp, Zijdelwaard-
plein, Uithoorn. En met succes: meer 
dan 60 kratten levensmiddelen was 
het resultaat. Van een tube tandpasta 
tot volle winkelwagens, het was 
overweldigend. Robert Kopuit, 
bestuurslid relatiebeheer: “We 
merken dat de supermarktacties 
goed aanslaan. Dat houdt ook in, dat 
er een extra beroep wordt gedaan op 
onze vrijwilligers, die al zoveel doen. 
We zijn alle gulle gevers dankbaar 
maar ook de mensen die alles 
hebben ingezameld, de actie onder 
de aandacht hebben gebracht en de 
goederen hebben afgevoerd naar de 
opslag”. In het najaar vinden meer 

acties plaats. Wil je ook mee doen? 
Meld je aan via secretariaat@
voedselbankuithoorn.nl.

Uithoorn - Op zaterdag 6 juli kunnen 
Uithoornaars een bijzondere kano
op de Amstel zien varen. Het is de 
drakenboot van de vereniging United 
Dragons uit Alkmaar (www.united-
dragons.nl). Naast de korte afstanden 
tijdens de wedstrijden tussen draken-
boten onderling, vaart deze vereni-
ging ook lange tochten. Dit jaar 
starten ze hun 50 km tocht bij onze 
plaatselijke Roei-en Kanovereniging 
Michiel de Ruyter om ongeveer 09.00 
uur en zullen aan het einde van de 

middag, rond 17.00 uur daar ook 
weer aankomen. De drakenboot is 
12,5 meter lang en voorzien van een 
drakenkop, staart en heeft schubben 
op de romp. Er kunnen maximaal
20 peddelaars op en een stuurman 
en een trommelaar. Michiel de Ruyter 
verwelkomt de drakenbootvereni-
ging graag. Veel leden zien er naar
uit om deze sport ook een keer uit te 
proberen. Gelukkig voor hen komen 
de United Dragons nog een keer 
terug. Bij de Uithoornse Roei- en 

Kanovereniging Michiel de Ruyter 
worden roeilessen en kanolessen 
gegeven. Er wordt zowel recreatief
als sportief gevaren in wedstrijdvorm. 
Het internationale kanopolo toernooi 
‘Amsterdam Open’ is natuurlijk al een 
bekend spektakel elk jaar. Wil je ook 
eens kennismaken met roeien, 
kanoën of kanopolo? Neem dan een 
kijkje op de website www.mdr.nu en 
meld je aan voor een proe�es. En 
begroet met zijn allen de drakenboot 
aanstaande zaterdag op de Amstel.

Bijzondere kano brengt een bezoek aan Uithoorn
Foto: aangeleverd.

Succesvolle supermarktactie 
Voedselbank Uithoorn

Geen krant? 
0251-674433
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Regio - Op zondag 7 juli geeft Frans 
de Haan, oud-senior projectleider 
van het waterschap Schieland en
de Krimpenerwaard, tweemaal in 
Stoomgemaal Halfweg een lezing 
met als titel ‘Water, Dijken en Klimaat-
verandering’. Nederland ligt aan zee 
en is de delta van West-Europa. Als 
de eeuwigdurende strijd tegen het 
water wordt verloren, vertelt en 
toont Frans de Haan, onder meer met 
behulp van een maquette, wat er dan 
nog van ons land overblijft. Hij vertelt 
ook hoe dijken worden versterkt en 
hoe Nederland in de eeuwigdurende 
strijd tegen het water constant moet 
waken, werken en strijden om Neder-
land boven water te houden, zeker 

met het oog op de gevolgen van 
klimaatverandering. De lezingen,
die zowel voor kinderen als ouderen 
zijn bedoeld, beginnen om 13.00 en 
14.30 uur. Stoomgemaal Halfweg
is het oudste en grootste nog 
werkende schepradstoomgemaal
ter wereld. Het gemaal is zowel op 
zaterdag 6 als op zondag 7 juli van 
11.30 tot 16.30 uur geopend voor 
publiek en draait dan onder stoom. 
De entree bedraagt voor volwasse-
nen € 10,– en voor kinderen (van
5 t/m 17 jaar) € 5,–. De museumkaart 
is niet geldig.

Combiticket
Met een combiticket kun je het hele 

weekend van 6 en 7 juli met korting 
zowel het Cruquius Museum als 
Stoomgemaal Halfweg bezoeken.
In het Cruquius Museum staat de 
strijd tegen het water centraal en
het verhaal over de droogmaking
van het Haarlemmermeer met behulp 
van 19e-eeuwse stoomtechnieken.
In Stoomgemaal Halfweg kun je de 
sfeer beleven van een stoomgemaal 
dat nog precies zo werkt als vroeger: 
met stokers die kolen op het vuur 
scheppen, hete stoom, de geur van 
smeerolie, een stampende stoom-
machine en bruisend water dat wordt 
voortgestuwd door zes enorme 
schepraderen. Voor meer informatie: 
www.stoomgemaalhalfweg.nl.

Lezing over water, dijken en klimaatverandering 
in Stoomgemaal Halfweg

Foto aangeleverd

Fietstocht langs kwekerijen
Regio - We nodigen u van harte uit 
voor een heerlijke �etstocht langs de 
mooiste kwekerijen in de omgeving! 
Op zaterdag 13 juli 2024 gaan we op 
pad en genieten we van het frisse 
buitenleven, prachtige bloemen en 
planten, en natuurlijk het gezelschap 
van andere enthousiaste �etsers.
U bezoekt Vollebregt Cyclamen,
Blom Kentia Palmen, Morning Glory 
en Schouten Opti-Fleurs Gerbera 
kwekerij. Vertrekpunt: Vollebregt 
Cyclamen, Legmeerdijk 207,
Aalsmeer. Hier kunt u eventueel
uw auto parkeren en u ontvangt de 
route. Starttijd: tussen 10.00 en 13.00 
uur (starttijd kunt u zelf bepalen). 
Route: We �etsen langs verschillende 
kwekerijen, via een bosrijke

omgeving, waar u een kijkje kunt 
nemen achter de schermen en 
ontdekt hoe de mooiste bloemen en 
planten worden gekweekt. Laat u 
inspireren door de passie van de 
kwekers. De �etstocht is ongeveer
20 km. Breng uw eigen �ets mee en 
vergeet niet een �esje water voor 
onderweg en een goed humeur!
U komt een gezellig terras tegen 
onderweg voor een versnapering 
voor eigen rekening. Of u nu een 
doorgewinterde �etser bent of 
gewoon van de natuur houdt, deze 
tocht is voor iedereen geschikt. 
Aanmelden gewenst via emailadres: 
desireevandervoet@gmail.com.
We kijken ernaar uit om samen met u 
deze prachtige �etstocht te beleven! 

Foto’s aangeleverd.

Regio - Afgelopen zaterdagmiddag 
vond in het Piet Mondriaan theater in 
Abcoude weer de jaarlijkse eindshow 
plaats van de dansleerlingen van 
Dansschool Karin Dieters. Het publiek 
werd getrakteerd op een wervelende 
voorstelling over een groep jongeren 
die door het vinden van �essenpost 
een bijzondere ontmoeting heeft met 
buitenaardse wezens. Deze wezens 
zijn op een tropisch eiland gestrand
en hebben de hulp nodig van de 
jongeren om weer naar hun planeet 
terug te keren. Het blijft tot het eind 
toe spannend of dat zou lukken. Onder 
begeleiding van de muzikale klanken 

van onder andere Kinderen voor 
Kinderen, Cli� Richard, Wham! en de 
klassieke componist Ludovico Einaudi 
werd het hele verhaal met prachtig 
uitgevoerde dansen in beeld gebracht. 
Als ludieke actie kreeg het publiek na 
a�oop een �esje met �essenpost mee 
naar huis. Wederom een mooi afslui-
ting van het dansseizoen voor alle 
dansleerlingen die er het hele jaar 
hard voor geoefend hebben! Heb je 
ook interesse om volgend seizoen
mee te dansen in een nieuwe te gekke 
voorstelling? Kom dan ook dansen bij 
Karin. Er zijn lessen voor alle leeftijden. 
Voor meer info: www.karindieters.nl.

Voorstelling ‘Flessenpost’
een groot succes

Foto:  Lennard Bakker.

FIETSTOCHTEN

Zomerfietstochten
met Natuurpraatje

Regio - Op dinsdagavond 11 juni �etsten we de eerste zomer�etstocht, 
georganiseerd door IVN De Ronde Venen en Uithoorn. De zomer was bij 
12 graden nog ver te zoeken. Met 20 stoere �etsers gingen we op pad
en wat zijn we natgeregend. Maar het was een leuke avond. Gelukkig 
hebben we nog vier tochten op het programma. De volgend tocht is op 
dinsdagavond 9 juli. We vertrekken om 19.15 uur vanaf het Raadhuisplein 
tegenover het Kruidvat in Mijdrecht. We �etsen een route van circa
25 kilometer, in de directe omgeving. We �etsen een rustig tempo, dus 
ook geschikt voor �etsers zonder elektrische ondersteuning. Halverwege 
is een pauze waar een van de natuurgidsen een natuurpraatje zal houden. 
Neem zelf iets te drinken mee. We kijken naar u uit op deze altijd gezellige 
�etstocht. U kunt per keer beslissen of u mee�etst. Dus noteer alvast de 
volgende data. Dinsdagavond 6 augustus. Ook dan vertrekken we vanaf 
het Raadhuisplein. De laatste twee �etstochten zijn op vrijdagmiddag
23 augustus en 6 september. Let op, want we vertrekken dan van een 
andere locatie. Op 23 augustus vertrekken we om 13.30 uur vanaf het 
Spoorhuis in Vinkeveen, op 6 september om 13.30 uur vanaf het Spoorhuis 
in Uithoorn. Opgave niet nodig. Info: Anja de Kruijf: 06 - 5892 4521. 

Foto aangeleverd.

Motorrijder gewond
Regio - Zondagmiddag om 14.30 uur 
vond er een eenzijdig ongeluk plaats 
op de N201 - Mijdrechtse Zuwe, ter 
hoogte van de Tienboerenweg. Een 
motorrijder raakte hierbij vermoedelijk 
de vangrail en raakte gewond. Hij is per 
ambulance vervoerd naar een zieken-
huis. Er werd een traumahelikopter 
opgeroepen, maar deze werd niet veel 
later geannuleerd. Een weghelft van de 
N201 is afgezet vanwege de inzet van 
de hulpdiensten.

Foto:  VLN Nieuws.
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RICK FM

DEZE WEEK UITGELICHT
Live programma: Cultuurmarkt.
Zondag 7 juli is er van 12.00 tot 15.00 uur 
een speciaal live-radioprogramma vanaf 
onze stand op de Cultuurmarkt, Marktplein 
aan de Wilhelminakade. Een programma met interviews en verslagen.
Kom langs om te zien en te horen wat wij allemaal doen als lokale
radiozender. Ook informeren we je over de mogelijkheden van 
vrijwilligerswerk bij Rick FM. 

LOKAAL NIEUWS EN WEERBERICHT 
Maandag t/m zondag ieder uur.
Nieuws vanaf 09.30 t/m 17.30 uur. Weerbericht vanaf 09.45 t/m 17.45 uur.

ACTIVITEITEN IN DE REGIO, MUZIEK, ACTUALITEITEN EN INTERVIEWS
Maandag t/m zondag ‘Goedemorgen Amstelland’
Maandag t/m zaterdag 09.00 uur en zondag 10.00 uur.

MUZIEK
Ma. t/m vr  ‘Back to the Seventies’ (11.00 uur), ‘Oud is Goud’ (12.00 uur), 

‘Tim voor 3’ (14.00 uur). 
Maandag ‘Jake de Jong’ (18.00 uur), ‘Amstelland Top 30’ (19.00 uur), 

 ‘Laterrrr!’ (21.00 uur). 
Dinsdag ‘Reggae Festival’ (19.00 uur).
Woensdag ‘De Weekbreker’ (18.00 uur), ‘Amstelland Express’ (20.00 uur). 
Donderdag ‘Door de Mangel’ (18.00 uur), ‘Happy Hour’ (19.00 uur),

‘Pop Reünie’ (21.00 uur).
Vrijdag ‘Historische Top 40’ (11.00 uur), ´De Gouwe Ouwe Club’ 

(13.00 uur), ‘Jake de Jong’ (18.00 uur), ‘Moes draait door’ 
(19.00 uur), ‘Pre Party’ (21.00 uur), ‘Apenkooien’ (22.00 uur).

Zaterdag ’Hit Museum’ (11.00 uur), ‘Terugblikken’ (13.00 uur),
‘Het  Tussendoortje’ (15.00 uur), ‘De 60’s en 70’s’ (18.00 uur), 
‘The Connection I Feel Free’ (20.00 uur), ‘Tracks’ (22.00 uur).

Zondag ‘The Good Guys’ (09.00 uur), ‘Rood Wit Blauw’ (13.00 uur), 
Nr. 1 Classics (14.00 uur), ‘Oud is Goud Top 25’ (15.00 uur), 
‘Back to the Seventies’ (17.00 uur), ‘Country Roads’
(19.00 uur) en ‘Nerdalert’ (20.00 uur). 

Compleet weekoverzicht van alle programma’s, nieuws, interviews 
en gasten op: www.rickfm.nl, Facebook en X. Terugluisteren? 
www.rickfm.nl/radiogemist. Werken bij Rick FM? www.rickfm.nl/vacatures.

Graag wil ik reageren op een artikel in de Meerbode van 26 juni 2026
over het openen van een tabaksspeciaalzaak. Toen ik het artikel in de 
Meerbode van 26 juni las dat er een tabaksspeciaalzaak geopend zou 
worden in Uithoorn, dacht ik aanvankelijk; dit is een 1 april grap.
Helaas, het was geen 1 april en ook geen grap.
Het openen van een tabaksspeciaalzaak is geheel in strijd met het maat-
schappelijk streven en overheidsbeleid, althans in Nederland, om roken 
te ontmoedigen en terug te dringen. Impact op gezondheid en daarmee 
gepaard gaande medische kosten zijn hoog. Om dit roken terug te 
dringen, zijn in de loop der tijd maatregelen genomen zoals een verbod 
op reclame en op roken in openbare ruimtes zoals horeca, winkels en 
kantoren.
Ook Albert Heijn werkt mee aan een rookvrije generatie zoals ook op
hun website te lezen valt. Naast de winkels van AH, zullen andere winkels 
die een deel van de omzet haalden uit de verkoop van rookartikelen, 
(gezonde) alternatieven moeten bedenken om de omzetvermindering te 
compenseren. Daar past een tegenstrijdige maatregel zoals het openen 
van een tabaksspeciaalzaak niet in en is daarmee ook geen goed 
alternatief.
Kan de gemeente uitleggen waarom hier toestemming voor is gegeven? 
Wat zijn de overwegingen van de supermarktondernemer die notabene 
aan AH-winkel runt? Uitsluitend commerciële belangen?
Peter Broekman

Tabakszaak

LEZERSPOST

Goedemiddag redactie Meerbode 
Uithoorn. Ik vroeg me af waarom 
overdag het licht brandt van lantaarn-
palen op het parkeerdek van Winkel-
centrum Zijdelwaard. Natuurlijk is het 
ledverlichting, hoe moeilijk is het om 
er een timer op te zetten? Ik zie ook 
nergens zonnepanelen op het dak 
liggen. We moeten allemaal op de 
kleintjes letten. Kunt U mijn vraag 
eens in de Nieuwe Meerbode zetten? 
Ik hoor graag een reactie. 
Peter van Baarsen, Nicolaas Beetslaan 60, 1422 AT Uithoorn.

Waarom brandt het licht?

Foto aangeleverd.

De Kwakel - Dinsdagmiddag 25 juni 
rond 16.00 uur is een fuut op brute 
wijze om het leven gebracht door
een schot uit een luchtdrukpistool.
De fuut zwom die middag in de
fortgracht bij het Fort in De Kwakel. 
Mensen waren buiten en hoorden 

een schot, vervolgens stortte de fuut 
in het water waar hij een doodsstrijd 
moest leveren. De omstanders 
wilden weten of de Fuut was neer-
geschoten, omdat de mensen vlak bij 
de fuut stonden tijdens het incident. 
De dierenambulance is gebeld. De 

Foto aangeleverd.

Fuut neergeschoten
met luchtdrukpistool

dierenambulance heeft de fuut 
opgehaald en eerst de fuut zelf 
onderzocht. De dierenambulance
is met de overleden fuut naar de 
dierenkliniek De Ronde Venen 
gegaan om een röntgenfoto te laten 
maken. Zoals reeds vermoed, was
de fuut inderdaad neergeschoten.
De dierenambulance is op zoek naar 
getuigen of mensen die tips hebben 
over dit incident. Bij de politie is ook 
een melding gedaan. De politie gaf 
aan bij een volgende keer dat er 
schoten zijn, direct 112 te bellen.
Vele bewoners in de nabijheid
van de plek van het incident zijn 
geschokt en ontdaan. Het Fort en 
omgeving is bijzonder natuurrijk.
Een leefplek voor veel soorten 
vogels, zoals het visdie� e, de ijsvogel, 
verschillende soorten eenden en nog 
veel meer. Dit brute incident maakt 
de bewoners extra allert.
Het incident lijkt niet op zich te staan. 
In het recente verleden is een zwaan 
mishandeld, waarvan de dader ook 
niet bekend is. Tips kunnen ook naar 
deze krant. 

Uithoorn - Een fotowedstrijd? Ja! 
Deze zomer organiseert de Fotokring 
een fotowedstrijd voor niet-leden, 
waarbij een gratis lidmaatschap van 
een jaar, een fotoworkshop, een
mooi fotoboek te winnen zijn. 
Heb jij een prachtige foto gemaakt? 
En wil je misschien wel wat meer met 
fotogra� e doen? Wil je al doende 
meer leren over goede compositie, 
kleurgebruik, belichting of camera-
instellingen? Doe dan ook mee! De 
fotowedstrijd is niet themagebonden. 
De leden van de Fotokring komen 
elke twee weken op dinsdagavond
bij elkaar. Vaak staat bespreking van 
foto’s op het programma, waarbij de 
leden ieder een vergrote print van 
een foto meenemen. Soms worden de 

foto’s in kleinere groepen besproken, 
soms met de gehele groep samen. 
Leden leren op die manier ongemerkt 
beter kijken naar zowel de foto zelf als 
naar de motieven die zij willen foto-
graferen. Het belangrijkste onderdeel 
van een goede foto is immers goed 
kijken en bedenken wat je wel en wat 
je niet op de foto wilt zetten. Less is 
more. Daardoor wordt een foto vaak 
sprekender, krachtiger. 

Scherp
Steeds vaker blijken mooie scherpe 
foto’s met een mobiele telefoon 
gemaakt te zijn. Ook deze foto’s zijn 
soms nabewerkt in Photoshop of 
Lightroom. Toch zijn er ook iedere 
kringavond foto’s die recht-toe-recht-

aan uit de camera zijn gekomen, 
ongeacht hoe geavanceerd de foto-
camera ook is. Diverse leden zijn als 
decennialang lid en hebben de tijd 
van analoge fotogra� e nog mee-
gemaakt. Andere leden zijn recenter 
aangehaakt en zijn pas gaan fotogra-
feren toen de digitale camera kwam. 
Benieuwd naar het soort foto’s die 
door de leden van Fotokring Uithoorn 
gemaakt worden? Neem dan een 
kijkje bij de portfolio ‘s van de leden 
op www.fotokringuithoorn.nl. Foto-
kring Uithoorn nodigt je uit om jouw 
foto in te zenden naar wedstrijd.foto
kring.uithoorn@gmail.com.
Deze wedstrijd wordt mede mogelijk 
gemaakt dankzij subsidie van het 
Burgemeester Kootfonds. 

Eerste inzendingen fotowedstrijd 
Fotokring Uithoorn zijn binnen

Foto:  Bert Strootman.

Uithoorn - Op donderdag 11 juli 
komt notaris mevrouw Mr. Akker-
mans van het kantoor Akkermans/
Meuleman te Uithoorn bij de Buurt-
kamer Meerwijk voorlichting geven 
over de onderwerpen testament, 

levenstestament en schenkingen. In 
onze ruimte in het Fort aan de Drecht 
kunnen een beperkt aantal bezoekers 
terecht. De bijeenkomst is daarom 
uitsluitend voor bewoners van de 
Meerwijk. De bijeenkomst begint om 

10.10 uur en zal ongeveer 1,5 uur 
duren. Er kunnen vragen van alge-
mene aard worden gesteld. Toegang 
is gratis en voor de ko�  e/thee wordt 
gezorgd. De Buurtkamer is op 
donderdag tussen 10.00 uur en 12.00 
uur de gehele zomer open. Bij mooi 
weer zitten wij buiten. Adres: Fort
de Drecht, Grevelingen 56. E-mail: 
buurtkamermeerwijk@gmail.com.

Notaris Akkermans komt bij 
Buurtkamer Meerwerik
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Verlenging noodopvang in ‘t Buurtnest geeft bewoners extra jaar stabiliteit.
Foto: Gemeente Uithoorn.

Foto aangeleverd.

Uithoorn – ’t Buurtnest blijft langer 
beschikbaar voor de crisisnood-
opvang van asielzoekers, tot 1 oktober 
2025. Daar stemde de gemeenteraad 
mee in tijdens de raadsvergadering 
van donderdag 27 juni. 
De gemeente neemt al langere tijd 
haar maatschappelijke verantwoorde-
lijkheid voor vluchtelingenopvang 
serieus. En er is nog altijd een groot 

tekort aan opvangplekken in Neder-
land. De verlenging voor de maximaal 
30 asielzoekers is dus welkom.
Nick Bergman, fractievoorzitter van de 
VVD: “We zijn kritisch wat betreft onze 
opvangsituaties. Maar erkennen het 
ook als dingen goed gaan, zoals de 
opvang bij ’t Buurtnest. Daarom zijn 
we voor verlenging.” Crisisnood-
opvang (CNO) is tijdelijke opvang.

Raad akkoord met verlenging 
noodopvang in ’t Buurtnest

De gemeente stelde ’t Buurtnest tot 
november 2024 beschikbaar aan het 
COA en het Rode Kruis, die de opvang 
organiseren. Daarna was de locatie 
nodig voor de nieuwbouw van basis-
school De Vuurvogel. Dat project 
heeft meer tijd nodig. Met de verlen-
ging biedt ’t Buurtnest nog een jaar 
langer stabiliteit aan een kwetsbare 
groep vluchtelingen. De klankbord-
groep van omwonenden heeft ook 
geen bezwaar. Die beide factoren
zijn doorslaggevend geweest.

In ‘t Buurtnest wonen sinds het voor-
jaar van 2023 gezinnen en stellen. De 
kinderen gaan in de buurt naar school 
en doen mee aan activiteiten. De 
volwassenen doen vrijwilligers- én 
betaald werk. Door de verlenging 
kunnen de kinderen naar hun
inmiddels vertrouwde school blijven 
gaan. En het voorkomt dat ’t Buurt-
nest tijdelijk leeg komt te staan.
Meer informatie over de asielopvang 
in de gemeente Uithoorn is te vinden 
op www.uithoorn.nl/asielopvang. Op 
de website www.uithoorndenktmee.nl 
is meer informatie te vinden over het 
project Nieuwbouw De Vuurvogel.

Uithoorn - In Wijkcentrum Bilder-
dijkhof in Uithoorn verzorgden 
Turkse inwoners afgelopen zaterdag 
een heerlijk en uitgebreid ontbijt 
voor buurtbewoners. Het doel was 
om inwoners met elkaar in contact
te brengen, elkaar (beter) te leren 
kennen en samen te eten. Die opzet 
is geslaagd: het was heel gezellig, er 
is smakelijk gegeten én gelachen en 

er vonden mooie ontmoetingen 
plaats. Ook burgemeester Pieter 
Heiliegers schoof aan de tafel en 
sprak geanimeerd met aanwezigen.
Het ontbijt werd aangeboden door 
Turkse inwoners, van wie een aantal 
zich actief inzet als vrijwilliger in het 
wijkcentrum, en is georganiseerd in 
samenwerking met wijkcoach Kim 
van ‘Uithoorn voor Elkaar’.

Saamhorigheid bij
Turks Burenontbijt

LEZERSPOST

Een gemeente is een dienstverlenende instantie aan onder meer de 
bewoners van de gemeente. Helaas komt ons wel eens ter ore dat
onder andere de beantwoording van e-mails door de gemeente traag is. 
In een onderzoek van Pricon in 2024 naar de ‘E-mailgedragslijn’ bij 
gemeenten in onder andere Noord-Holland wordt dit beeld bevestigd. 
Dit onderzoek laat zien dat Uithoorn niet voldoet aan de E-mailgedrags-
lijn die de overheid zelf hanteert (zie ook E-mailgedragslijn voor over-
heden | Overheid.nl). Op hoofdlijnen luidt deze gedragslijn dat in
geval van eenvoudige vragen de gemeente binnen twee dagen moet 
antwoorden. In het geval van meer complexere vragen is dit binnen tien 
dagen. Eventueel moet een gemeente aangeven hoelang de beantwoor-
ding gaat duren. Tevens blijkt uit het onderzoek van Pricon dat in 77 % 
van de gemeentes van Noord-Holland mails met eenvoudige vragen 
binnen twee werkdagen worden beantwoord. Uithoorn zit daar dus niet 
bij. Daarnaast blijkt dat ook bij complexe vragen Uithoorn slecht scoort. 
De fractie van DUS! heeft in de laatste raadsvergadering voor het
zomerreces hierover aan het College vragen gesteld. Het bleek dat
het College niet op de hoogte was van de gedragslijn, maar deze wel 
onderschrijft. Meteen na het reces staat het onderwerp dienstverlening 
op de agenda van de Commissie Organiseren en komt het College met 
oplossingen. Wij blijven het nauwlettend volgen. 
De bewoner hoort centraal te staan. Daarom vraagt DUS! extra
inspanning van de gemeentelijke organisatie en het College om
de dienstverlening op peil te brengen en vooral te houden.
Onno Brautigam

Klantcontactenbeheer Gemeente Uithoorn

Uithoorn - Zaterdagavond zijn alle 
hulpdiensten met spoed uitgerukt
na een melding van een persoon
te water langs de Meerkikker in 
Legmeer-West. Ook een traumaheli-
kopter kwam met spoed ter plaatse 
en lande op een klein veldje, balan-

cerend naast de vijver. Hoewel alles
is gedaan konden de hulpdiensten 
het leven van de vrouw niet redden. 
Onderzoek zal moeten uitwijzen 
hoe de vrouw te water is geraakt
en hoe lang ze daar al in heeft 
gelegen.

Uithoorn - Met grote regelmaat 
wordt er grofvuil achtergelaten naast 
en rond de ondergrondse containers. 
Het rondslingerende grofvuil is
een doorn in het oog van buurt-
bewoners. Niet iedere inwoner van 
onze gemeente beschikt over een 
auto om grofvuil naar de gemeente-
werf te brengen. De huidige leen-
bak�ets van het scheidingsdepot is 
zwaar, heeft geen versnellingen en is 
niet bruikbaar voor minder krachtige 
inwoners. Hier willen DUS! en PvdA 
iets aan doen!

Motie
In de laatste raadsvergadering voor 
het zomerreces hebben PvdA en 
DUS! een motie ingebracht die 
vrijwel met algemene stemmen is 
aangenomen: Het scheidingsdepot 
krijgt een elektrische leenbak�ets.
Het college zal zich de komende tijd 
oriënteren op de aanschaf van de 
bak�ets en daarna, via de bekende 
communicatiekanalen, aan de
inwoners laten weten wanneer de 
leenbak�ets bij het scheidingsdepot 
te leen is.

Vrouw verdronken

le trische leen a ets oor 
scheidingsdepot Uithoorn

Uithoorn – Dit weekend 5, 6 en 7 juli 
is het zo ver. Dan barst het feest los in 
Uithoorn met het Masrktpleinfestival. 
Het programma dit jaar is als volgt:
Vrijdag 5 juli, 19.30 - 21.30 uur, 
Start Marktpleinfestival, Markt-
plein Uithoorn
Op vrijdagavond 5 juli start het 
Marktpleinfestival met een feestelijk 
optreden door het harmonieorkest 
van de Nederlandse Douane op een 
overdekt podium tegenover de 
bibliotheek aan het Marktplein. Voor-
afgaand zal de Stealband van de 
Douane zorgen dat alle bezoekers 
alvast in een feestelijke stemming 
komen. De entree voor dit concert is 
gratis. Kijk hier voor het programma.
Zaterdag 6 juli, 19.30 - 23.30 uur,
Feestavond met Nederlands top-
talent, Marktplein Uithoorn
Op zaterdagavond is het feest aan 
het marktplein! Je wordt getrakteerd 

op een ouderwetse gezellige avond 
met Nederlands toptalent. Entree is 
gratis.
Zondag 7 juli, 10.30 - 16.00 uur,
Vierde Cultuurmarkt Uithoorn & 
De Kwakel, Marktplein Uithoorn
Op zondag hebben we vanuit de 
BSPU een fantastisch programma 
met de feestelijke opening van de 
Cultuurmarkt om 12.00 uur door 
burgemeester Piet Heiliegers.
Voorafgaand kun je van 10.30 -
12.00 uur genieten van optredens 
van het gospelkoor G-Roots en de 
Uithoornse zangeres Ninalynn. 
Daarna nemen we de Amstel 
Collectie op een feestelijke manier in 
gebruik en zullen onze Uithoornse 
schrijfsters Ineke Siegers en Monica 
Haak voordragen uit hun boeken ‘Het 
coronavirus’ en ‘Donkere wolken vol 
confetti’. Daarna is er gelegenheid 
om de schrijfsters vragen te stellen. 

Dit weekend: het jaarlijkse 
Marktpleinfestival in Uithoorn

De BSPU-kraam is de hele middag 
bemand door lokale Uithoornse 
schrijvers. En onze schrijver Joeri Veul 
maakt de omlijsting van het 
programma compleet met zijn
heerlijke hapjes.
In tent tegenover bibliotheek:
10.30 - 11.30 uur:  Optreden Gospel-
koor G-Roots.
11.30 - 12.00 uur:  Optreden van 
Uithoornse zangeres Ninalynn.
12.00 - 12.15 uur:  Opening Cultuur-
markt door burgemeester Heiliegers.
In de bibliotheek:
12.15 - 12.20 uur:  Feestelijke
ingebruikneming ‘Amstel Collectie’.
12.20 - 12.22 uur:  Introductie
Ben Voorend van BSPU.
12.22 - 12.37 uur:  Voordracht Ineke 
Sieger ‘Het Coronavirus’ met gitaar-
begeleiding van Frenk.
12.37 - 12.52 uur:  Introductie
Ben Voorend van BSPU.
12.52 - 13.07 uur:  Voordracht Monica 
Haak ‘Donkere wolken vol confetti’.
13.07 - 13.10 uur:  Afsluiting
Ben Voorend van BSPU.

Uithoorn - Omdat de gemeente er 
zeker van willen zijn dat iedereen een 
afvalpas heeft voordat de containers 
worden afgesloten, blijven de onder-
grondse restafvalcontainers langer 
open voor iedereen. Dat geldt ook 
voor de toegang tot het Scheidings-

depot. Vanaf 15 juli zullen de contai-
ners gefaseerd worden afgesloten. 
De gemeente verwacht dat iedereen 
de afvalpas deze week heeft 
ontvangen. Volgende week nemen 
ze de tijd om mensen, die om de één 
of andere reden geen pas hebben 

Containers blijven langer open
ontvangen, verder te helpen. Als u 
maandag 8 juli nog geen afvalpas
in de brievenbus heeft gevonden, 
neem dan contact met Kliko via mail 
uithoorn@kliko.nl, of telefoon (088) 
020 46 77. Meer informatie over de 
afvalpas vindt u op de website
www.uithoorn.nl/afval.

Uithoorn - Op zondag 7 juli 
kunnen inwoners van Thamerdal 
hun gewipte tegels inleveren 
tijdens de vierde wijkactie.
Er zijn leuke prijzen te winnen 
voor inwoners die meedoen:
een regentonvoucher bij het 
inleveren van 0,5 m2 tegels.
En een gratis tuinadvies van 
Hovenier Wesseling voor de 
dagwinnaar. Kom ook tegels 
inleveren! Medewerkers van de 
gemeente zijn tussen 11.00 en 
15.00 aanwezig bij Buurthuis 
Ponderosa. Meer informatie: 
www.uithoorn.nl/tegelwippen.

Foto:  Jan Uithol.

NK Tegelwippen









Door Peter Pos.

Regio - Het Europees Kampioen-
schap voetbal is losgebarsten en de 
oranjekoorts verspreidt zich over het 
hele land. Voor wie niet van voetbal 
houdt zijn dit rare tijden, want het 
woord voetbal kan je deze periode 
bijna niet omzeilen. Op TV elke dag 
wedstrijden, de kranten staan er vol 
mee, de winkels hebben allemaal 
hun voetbalpromotie acties en op 
het werk worden de nabeschou-
wingen ook uitvoerig gevoerd. 
Vroeger was dit vooral een mannen-
aangelegenheid en stonden de 
dames buitenspel. Maar tegen-
woordig is voetbal ook hot bij de 
dames en niet alleen om te kijken, 
want de dames trappen tegen-
woordig aardig een balletje mee! 
Ook in deze regio zoals in De Kwakel, 
Wilnis, Vinkeveen, De Hoef en
Mijdrecht zijn de dames op de voet-
balvelden te vinden. Het leek mij een 
goed moment om de dames even in 
de voetbalschijnwerpers te zetten.

Voetballende dames
Hoewel er tegenwoordig bij veel 
voetbalverenigingen aan vrouwen-
voetbal gedaan wordt en ook in onze 
gemeente bij de lokale voetbalclubs 
er elk weekend actieve vrouwen aan 
het voetballen zijn, was het nu niet 
eenvoudig om de dames actief in 
beweging te zien. Het seizoen is 
namelijk ten einde en op de velden 
zie je nu vooral voetballende jeugd. 
Echter op de velden bij SV Argon
was nog een damesteam volop in 
training. Ik ging met ze in gesprek.

Spontaan een team ontstaan
Ik begreep van één van de dames
dat het hier ging hier om een team 
wat letterlijk spontaan langs de lijn
is ontstaan. Christa Spil zegt: “Op
9 maart stonden Amanda en ik langs 
het voetbalveld waar onze dochters 
in de M014 spelen. We waren op 
zoek naar extra speelsters voor
de vrijdag Trimmers van HVM. De 
andere moeders die langs de kant 
stonden zagen daar niet veel in, 
maar wilden wel meespelen als we 
zouden gaan voetballen. Ter plekke 
hebben we een appgroep aan-
gemaakt en de eerste namen in
de groep toegevoegd.”

Lopend vuurtje
Vanaf dat moment ging het heel 

snel. Het verhaal dat wij dames 
zochten voor een voetbalteam 30+ 
ging als een lopend vuurtje langs
de voetbalvelden op verjaardags-
feestjes werden ook dames geron-
seld. De lijst met deelnemers aan
de groep werd al snel groter. Vrien-
dinnen, zussen, oude teamgenoten, 
vage kennissen die ook graag mee 
wilden doen: iedereen werd toege-
voegd in de groep. Het was al snel 
meer dan een elftal.

De echte start
Omdat er al zo snel zo veel enthou-
siastelingen waren, wilden ze zo snel 
mogelijk ook starten met trainen.
Ze hadden nog geen trainingsveld, 
geen middelen en geen trainers. Er 
kwam bij Argon op woensdagavond 
een veld beschikbaar en dat werd 
dus het moment om echt het veld 
op te gaan met dit nieuwe team.
De coördinator Meidenvoetbal heeft 
ballen en pionnen voor ze geregeld. 
Maar een trainer, die was er niet 
zomaar.

Trainers lief aangekeken
De dames hebben toen hun charme 
in de strijd geworpen en hebben 
een aantal trainers binnen Argon lief 
aangekeken en het is gelukt om tot 
het einde van het seizoen elke keer 
twee trainers te krijgen die de dames 
de �jne kneepjes van de voetbal-
sport bij te brengen. Daar is het 
team ze allemaal heel dankbaar 
voor, want de insteek van het team
is gezellig en lekker trainen en dat
is lastig als je zelf nog nooit gevoet-
bald hebt, dus we hebben de trai-
ners echt nodig!

Dit is een goed stel hoor!
Op 10 april was hun eerste training 
en op 19 juni was ik nu getuige van 
de laatste training van het seizoen. 
Om de historische woorden van 
Theo Reitsma over het gouden 
Oranje-elftal van 1988 maar even te 
gebruiken, kan ik zeggen: “Dit is een 
goed stel hoor!” De groep bestaat uit 
vrouwen die in het verleden al wel 
gevoetbald hebben, die nog nooit 
een bal hebben getrapt en alles 
ertussenin. De leeftijd varieert van
30 tot 55+. Conditioneel is voet-
ballen voor sommigen een uit-
daging. Op techniek is bij enkele
nog veel te winnen. Ze zijn fanatiek 
en leergierig, maar vooral het plezier 
bij de dames spat ervan af.

Het doel
Er worden duidelijk vorderingen 
gemaakt en het doel is dan ook dat
ze volgend seizoen wedstrijden willen 
gaan spelen. Misschien dat dit gaat 
lukken met de najaarscompetitie 
zeven tegen zeven op een aantal vrij-
dagavonden in de periode september 
t/m december. Op 24 mei hebben zij 
een oefenwedstrijd gespeeld tegen 
de dames van Hertha uit Vinkeveen. 
Dat was naast uitdagend ook erg 
leuk. En we hebben het niet onver-
dienstelijk gedaan voor een eerste 
keer. Dus dat smaakt naar meer!

Meedoen kan!
Tot nu toe hebben zij door mond-
tot-mond veel mensen weten te 
bereiken, maar wellicht zijn er meer 
vrouwen die het leuk zouden vinden 
om te voetballen of het in ieder geval 
een keer willen proberen. Dat kan.
Je hoeft niet meteen met wedstrijden 
mee te doen, alleen trainen kan ook. 
En als je nog niet zo goed bent,
geen probleem. Het gaat ook om het 
plezier en je wordt vanzelf beter door 
training. Enthousiasme en samen 
lekker bezig zijn is het belangrijkste.

Oproep
Als er dus nog vrouwen (30+) zijn
die interesses hebben, kom gezellig 
meevoetballen, want in het nieuwe 
seizoen gaan we gewoon weer verder. 
De trainers voor volgend jaar hebben 
we nog niet geregeld, maar we hopen 
natuurlijk dat er trainers zijn die dit 
geweldige en enthousiaste team wil 
komen trainen. Speelsters en trainers 
die zich willen aanmelden kunnen 
contact opnemen met Argon via 
coordinatormeiden@svargon.nl.

Vrouwenvoetbal is hot
Natuurlijk hoef je niet persé bij dit 
team van SV Argon te gaan voet-
ballen. Als je bijvoorbeeld in één van 
de andere kernen in De Ronde Venen 
woont kan je vast ook terecht bij 
CSW, Hertha, HSV of SV Abcoude. 
Want vrouwenvoetbal is tegen-
woordig hot! Laten we nu nog
even onze mannen van Oranje 
aanmoedigen en naar de Europese 
titel schreeuwen, dan kunnen we 
volgend seizoen dit voortzetten 
langs de lijn op de voetbalvelden
in De Ronde Venen en De Kwakel,
bij zowel de heren en de dames. 
Want voetbal blijft een leuk spelletje 
op alle niveaus!

Voetbal allang niet meer
alleen voor mannen

Foto aangeleverd.

HET LAATSTE WOORD

Jolanda Weber is uitvaartbegeleider en eigenaar 
van Monuta Weber. Iedere maand neemt ze u 
mee in haar persoonlijke ervaringen.

Alleen familie
Het komt regelmatig voor dat ik een wensen-
gesprek heb. Zonder dat iemand ziek is of 

verwacht binnenkort te overlijden, nemen we dan de wensen voor een 
uitvaart door. Voor de persoon in kwestie is het een geruststellende 
gedachte dat alles is vastgelegd en voor de nabestaanden is het een 
enorm houvast als het zover is. Als ik bij een afspraak voor zo’n wensen-
gesprek over de drempel stap, zie ik gelijk dat de middag een andere 
wending zal nemen. Dit wordt geen wensengesprek, maar een voorregel-
gesprek. Nadat ik eerst met mevrouw over koetjes en kal�es babbel, vat 
meneer dan toch de koe bij de horens en vraagt hoe ik te werk ga. In de 
loop van het gesprek merk ik dat hij een goed gevoel bij mij heeft. Er 
komt een A4’tje tevoorschijn dat in de tv-gids zit verstopt. 
Hij is een man van weinig woorden. Hij geeft kort en bondig aan dat hij 
ernstig ziek is en geen idee heeft hoe lang hij nog heeft. Op het velletje 
papier staan al zijn wensen. Hij is heel duidelijk en wil het zo goed
mogelijk regelen voor zijn vrouw en kinderen. Aan poespas heeft hij geen 
behoefte. Na zijn overlijden wil hij naar het ‘schuifopbaarcentrum’, zoals 
hij het noemt. En liever geen Mercedes voor de rit later naar het cremato-
rium. Alle adressen staan al op etiketten geprint. Hij hoopt niet dat er bij 
het afscheid verhalen worden verteld over hoe leuk de vakanties wel niet 
waren. Hij wil een uitvaart met alleen zijn familie en hij wil geen foto’s en 
bloemen. Dat van die bloemen gaat zijn vrouw te ver. Uiteindelijk komen 
ze tot een compromis: er zal één bloem per persoon zijn. Zijn muziek-
keuze heeft hij ook al genoteerd. Er staat bij dat de muziek is gebaseerd 
op de liefde voor zijn vrouw. Als hij dit hardop voorleest, kijk ik even naar 
zijn vrouw en schiet ik een beetje vol. Wat kan de liefde toch mooi zijn. Hij 
zegt zo weinig, maar op papier laat hij weten hoe veel hij van zijn vrouw 
houdt. Hij sluit af met: “Ga niet rouwen, maar geniet van het leven.” Dat is 
vaak makkelijker gezegd, dan gedaan. Na zijn overlijden is meneer opge-
haald in een Mini. De uitvaart is precies zo gegaan als hij het wilde, met 
wat losse bloemen op de uitvaartkist. De familie zei: “Wat jammer dat hij 
dit zelf niet meer meemaakt. Hij had het prachtig gevonden.” 

Tekst en foto’s zijn geplaatst met volledige instemming van de betrokkenen.

Speel jij graag gitaar?
Regio - De gitaar challenge wordt 
georganiseerd door Stichting Klassiek 
in De Ronde Venen. Iedereen vanaf
7 t/m 21 jaar met ervaring in het 
spelen van akoestische of elektrische 
gitaar kan meedoen. Of je nu een 
echte guitar hero bent, of nog niet zo 
lang speelt, iedereen mag meedoen 
aan deze challenge. Je doet een gooi 
naar het winnen van één van de drie 
plekken die er te verdelen zijn. De 
winnaars van deze plekken mogen 
spelen in het voorprogramma van de 
professionele gitarist Stefan Gerritsen 
op zondagmiddag 20 oktober as in 
De Morgenster in Vinkeveen. Stefan
is een veelzijdige klassieke gitarist en 
speelt in binnen- en buitenland, met 
verschillende ensembles en als solist. 

Daarnaast nam hij deel aan vele
internationale gitaarfestivals en won 
diverse prijzen op concoursen o.a. 
met duo Verso. Kijk vooral eens op 
zijn website: stefangerritsen.com. 
Deelname is gratis. Je kunt je video-
opname van maximaal twee minuten 
insturen tot 30 september en de 
uitslag zal 7 oktober bekend worden 
gemaakt. Stuur je video-opname
via de mail naar: 
klassiekinderondevenen@gmail.com.

Stuur je opname nu in en doe mee!
Heb je vragen, of wil je alvast kaartjes 
bestellen? Kijk dan op onze website: 
www.klassiekinderondevenen.nl . 
Of stuur een mail naar 
klassiekinderondevenen@gmail.com. 
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Foto aangeleverd.
Erik de Zwart en Ronald Jansen met cheque (Ronald Jansen is ook vader van een 
kind met Batten).  Foto aangeleverd.

Uitreiking van de cheque door Benny van Nieuwkerk, voorzitter van Rotaryclub AU 
aan Erik de Zwart en Ronald Jansen (resp. ambassadeur en voorzitter van St. Beat 
Batten).  Foto aangeleverd.

Foto’s aangeleverd. De winnaars.  Foto aangeleverd.

Terry Vernooy eerste kampioen 
’t Natte krijtje

Regio - Op vrijdag 21 juni hebben 
Petra van Leeuwen, Frank van Dijk en 
Aad Rekelhof, deelgenomen aan de 
Climate Classic, een �etsevenement 
dat aandacht vraagt voor de impact 
van klimaatverandering. Samen 
waren zij de uitdaging aangegaan 
om op één dag van Breda naar 
Groningen te �etsen, een afstand van 
maar liefst 375 kilometer. De afstand 
op zich maakt het al een pittige 
tocht, maar windkracht 2 uit het 
noordoosten maakte de uitdaging 
nog een stukje zwaarder. De Climate 
Classic volgt de lijn van de toekom-
stige kustlijn als de zeespiegel zou 
stijgen met twee meter. De mooie 
route bracht ons langs diverse land-
schappen en steden, en herinnerde 
ons constant aan de noodzaak van 
klimaatmaatregelen. Het �etsen 

langs gebieden die in de toekomst 
mogelijk onder water komen te 
staan, maakte de urgentie van de 
klimaatproblematiek tastbaar.
De tocht begon vroeg in de ochtend, 
om 05.30 uur in Breda. Met enige 
vertraging aan de start voor Frank
en Aad wegens een technisch 
mankement aan het schakelsysteem. 
Het resetten van het schakelsysteem 
leverde heb bijna een uur vertraging 
op. Met een goed humeur en vast-
beradenheid werd gestart voor de 
lange rit naar het noorden.
Onderweg werden ze gesteund door 
vele andere �etsers, die allemaal 
dezelfde boodschap uitdroegen:
het is tijd om in actie te komen tegen 
klimaatverandering. Ze droegen alle-
maal shirts gemaakt van gerecyclede 
�essen, met blauwe en rode strepen 

De Climate Classic, 375 km
van Breda naar Groningen

overeenkomstig de klimaatgra�ek 
van de afgelopen eeuw. Op het shirt 
de mooie dubbelzinnige uitspraak 
op het shirt “Parijs is nog ver”. Uiter-
aard doelend op het klimaatakkoord 
dat is gesloten in Parijs om de stij-
ging van de temperatuur op aarde 
met maximaal twee graden Celsius
te laten stijgen, maar ook met een 
knipoog naar deze gevleugelde 
uitspraak uit de Tour de France.

Gelijkgestemden
Het was een goed georganiseerde 
tocht door een prachtig landschap. 
Er waren vijf tussenstops, waarbij ook 
het KNMI in De Bilt werd aangedaan. 
De sfeer onder de �etsers was goed 
met allemaal gelijkgestemden met 
maar één doel; Groningen halen. 
Gelukkig werd er goed samen-
gewerkt om samen tegen de wind in 
door te trappen richting Groningen. 
Als je uren met elkaar �etst komen
er ook leuke gesprekken op gang
en kom je meer te weten over de 
motivatie van je mede-�etsers om 
deze Climate Classic te rijden.
Alhoewel de weersvoorspellingen 
voor deze dag slecht waren met
veel regen en zelfs onweer, viel dat 
achteraf mee. Het was droog en 
alleen aan het einde van de dag 
begon het te regenen waardoor 
Petra, Frank en Aad moe, nat en 
modderig in Groningen �nishten.
Het was een mooie uitdaging en
een geweldige uitdaging. Zeker
aan te raden en hopelijk wordt er 
volgend jaar met een heel Uithoorns 
en Kwakels team naar Groningen 
ge�etst!

Uithoorn - Op de laatste vrijdag-
avond van juni organiseert Boule 
Union Thamen altijd een toernooi 
voor tweetallen (doubletten). Naast 
doubletten van de vereniging nemen 
ook spelers van anderen bij de 
Nederlandse Jeu de Boules Bond 
deel aan dit toernooi. Er wordt 
gespeeld volgens het Zwitsers 
wedstrijdsysteem. Het toernooi 
bestaat uit drie speelronden. De 
eerste speelronde wordt integraal 
geloot. In de tweede en derde
speelronde spelen winnaars tegen 
winnaars en verliezers tegen
verliezers. Na de derde speelronde 
wordt de stand opgemaakt op basis 
van gewonnen partijen en het 
puntensaldo.
Aan het toernooi namen veertien 
doubletten deel. Drie van Petanque 
Lijnden, twee van Bulderbaan 
Amstelveen, equipes van Les Boules 
Fleuries uit Lisse, van OSB Bode-

graven en van PC Dordrecht. Voor 
Boule Union Thamen namen zes 
doubletten deel. Gelukkig was
het weer prima om te boulen. Om 
19.30 uur ging het toernooi van start. 
Het terrein van Boule Union Thamen 
aan de Vuurlijn is een moeilijk 
bespeelbaar terrein. Er zitten nogal 
wat hobbels en bobbels in het 
terrein, maar dat brengt een extra 
dimensie in de partijen. Voor de vier 
beste equipes was er een prijs 
beschikbaar. De uitslag: 1. Joop Pols/
John den Hartog (Dordrecht) (winst 
3, saldo 31), 2. Andre Alders/Didier 
Hallard (LBF) (winst 3, saldo 5), 3. Ina 
Hoekstra/Henk van Rekum (BUT) 
(winst 2, saldo 6). 
De tweede speelavond stond 
gepland voor vrijdag 5 juli. Maar 
doordat op die avond wederom 
rondes van het EK voetbal gespeeld 
worden, is deze speelavond afgelast 
wegens te weinig deelnemers.

Vrijdagavondcyclus petanque

Uithoorn - Biljardclub ‘t Natte Krijtje 
is ruim 24 jaar geleden opgericht 
door de Club van 100 van Legmeer-
vogels. Het was de opzet de donder-
dagavonden, als de selectie ook 
traint, extra gezellig te maken.
De naam ‘t Natte Krijtje zegt het al. 
Biljarten, gezelligheid en een biertje. 

Er wordt altijd Honderden gespeeld. 
Dit houdt in: ze spelen met vier 
ballen. Je stoot met de blauwe bak. 
Raak je de rode en de witte krijg je 
twee punten, de twee witte acht 

punten en als je ze alle drie raakt
20 punten. Je moet precies op 100 
eindigen en als je er overheen gaat 
moet je opnieuw beginnen (en ook 
als je niets raakt). Er doen maximaal 
zes personen per spel aan mee.
Dit jaar werd er voorgesteld er een 
wisselbeker boven te zetten. De 
partijen werden hierdoor wel span-
nender met een terechte winnaar.
De eindstand luidt: 1. Terry Vernooy, 
2. Frans Lakerveld, 3. Maus de Vries, 
4. Cees Cornelissen, 5. Stefan 
Bramsen, 6. Fred Pattiasina.

Uithoorn - Op de laatste kaartavond 
van het seizoen was het toch weer 
spannend wie de eerste prijs zou 
winnen. Het werd Edwin van Goor 
met 7.018 punten, op de voet 
gevolgd door Mariëlle van Zaal met 
slechts 16 punten verschil, dus 7.002 
punten. Derde werd Adrie de Blieck 
met 6.836 punten. Wim Tjalsma was 

goed voor de poedelprijs, hij haalde 
slechts 4.581 punten. Graag willen 
wij alle klaverjassers bedanken voor 
de �jne kaartavonden dit seizoen, de 
vrijwilligers die ons hebben verzorgd 
en ook slagerij Bader voor de lekkere 
hapjes. Graag zien we u allemaal 
weer terug in het nieuwe seizoen.
De start daarvan is op 27 september.

Klaverjassen Legmeervogels

Uithoorn - Met een opbrengst van
€ 43.000,– heeft de organisatie van 
het Amsterdamse Bos Golf weer een 
mooi resultaat neergezet. De dank 
gaat uit naar alle deelnemers, spon-
soren en vrijwilligers die zich soms
al maanden inzetten om dit Golf-
toernooi mogelijk te maken. De
afgelopen 12 jaar heeft de Rotary-

club Aalsmeer-Uithoorn met dit
toernooi het fenomenale bedrag van 
ruim een half miljoen euro bij elkaar 
weten te spelen voor goede doelen, 
dit jaar het onderzoek naar een 
behandelmethode van de ziekte
van Batten.
De ziekte van Batten is nu nog een 
dodelijke stofwisselingsziekte die 

Mooie opbrengst
Amsterdamse Bos Golf

vooral kinderen treft. Kinderen met 
batten lijken bij de geboorte gezond, 
maar gaan op jonge leeftijd steeds 
slechter zien en worden blind. Zij 
ontwikkelen epilepsie en verliezen 
hun spraakvermogen, motoriek, 
cognitie en hun geheugen.
Meestal komen zij tussen hun 15e
en 25e levensjaar te overlijden.
Op dit moment is er nog geen 
behandeling beschikbaar om de 
ziekte te remmen, te stoppen of
te genezen. Wel is er hoopgevend 
onderzoek gaande en hoopt men op 
een doorbraak zodat behandeling 
kan aan starten.

Golftoernooi
Eénmaal per jaar wordt er door
vrijwilligers van de Rotaryclub
Aalsmeer-Uithoorn (leden komen 
ook uit De Ronde Venen) een
18 holes golfbaan aangelegd in het 
Amsterdamse Bos. Zodra dit mag
van de �ora- en faunawet begint de 
baanploeg met het maaien en egali-
seren van de greens. Wekelijks zijn zij 
in het bos om de greens te optimali-
seren. Dit jaar had de baancommissie 
veel last van het natte voorjaar waar-
door er op sommige plekken niet 
gemaaid kon worden. Met veel
creativiteit en improvisatietalent 
werd er toch weer een mooie baan 
opgeleverd. Een ander team zet zich 
in om sponsoren te stimuleren om 
kavels voor de veiling te doneren. 
Onder de bezielende leiding van 
veilingmeester Matthijs van der 
Knaap (eigenaar van De Gasterij in 
De Kwakel) werd er enthousiast 
geboden op mooie kavels als een 
verblijf in Portugal, een rit met een 
Mercedes-Cabrio of een sloepen-
tocht met diner. De Rotaryclub
Aalsmeer-Uithoorn bedankt iedereen 
die heeft bijgedragen aan het 
welslagen van deze dag.
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De Kwakel - Het was afgelopen 
woensdag gezellig druk in ’t Tour-
home voor de loting van de Tour de 
Kwakel. Berry Schalkwijk was de 
eerste naam die uit de koker kwam, 
die van zijn vriendin Annemiek 
Sneyers de laatste. Annemiek is één 
van de nieuwe deelnemers dit jaar, 
waarvan er velen deze eerste avond 
de weg naar ’t Tourhome wisten te 
vinden. Oudgedienden Henny Kouw 
en Jan van Alen (zie foto) zorgden 
voor de verkoeling op deze warme 
zomeravond. Later meer over dit duo. 
Vrijdagavond was het tijd voor het 
inleveren van de eerste ‘lap’. 95 deel-
nemers leverden hun voorspelling in, 
waarvan de meerderheid ook even 
sfeer kwam proeven in ’t Tourhome. 
Tourdirecteur Peter Maijenburg had 
zijn handen vol om iedereen van een 
natje en een droogje (over Drooghje 
ook later meer) te voorzien. Een 
mengelmoes van jong en oud 
beschouwden voor op drie weken 
Tour de France. De meesten van hen 
zullen het tijdstip dat Gerlinde van 
Scheppingen de brievenbus leegde 
niet bewust meegemaakt hebben. 
Voor Gerlinde begon zaterdag weer 
de taak om dagelijks ’s ochtends 
vroeg de bus te legen, om de brie�es 
dan ’s avonds na te kijken. Ook dit 
jaar zullen er weer meer dan 2000 (!) 
brie�es door Gerlindes handen gaan. 
Petje af!

Afvalkoers
Petje op voor ploeg afvalkoers met 
Jim Voorn, Michel van der Knaap,
Ria Verhoef, Frank Droogh en Paul 
Kennis. Zij vinden zich na het eerste 
weekend bovenaan het ploegen-
klassement terug. Niet in de laatste 

plaats door een fantastische prestatie 
van Frank Droogh. Hij pakte zowel 
zaterdag als zondag de dagprijs. Met 
name zijn twee punten van zondag 
waren opmerkelijk te noemen aange-
zien er maar één andere deelnemer 
was die 1 ‘punten’ scoorde. Frank 
staat dan ook twee punten voor op 
zijn naaste belagers. En die naaste 
belagers zijn... Henny Kouw en Jan 
van Alen. Of er ooit opgehelderd 
gaat worden wat zij bekokstoofd 
hebben op de woensdagavond 
achter de bar is niet duidelijk. Het 
resultaat is in ieder geval voorlopig 
de grijze trui voor Henny en de
rode trui voor Jan. Een mooi stel.
Nieuwkomer Lyno Kuyper is voor-
lopig de beste jongere en vindt
zichzelf terug in de witte trui.
De komende week staat de renners 
in de Tour de France een gevarieerd 
parcours te wachten. Ongetwijfeld 
zal dit niet alleen in Frankrijk voor 
opschudding in het klassement 
zorgen, maar zeker ook in De Kwakel. 

Tour de Kwakel gezellig van start

Foto: aangeleverd.

Foto: aangeleverd.

De Kwakel - Op zondag 30 juni 
kwam HCAW uit Bussum op bezoek 

Thamen honkballers winnen 
overtuigend van HCAW H3

echter Thamen scoort er vier, 8-1. 
Wederom een honkslag van Algra 
en Hishida, een tweehonkslag van 
Groen en een honkslag van Wouter 
Schouten zorgen dat de honklopers 
over de thuisplaat komen. In de 
zevende inning neemt Lars 
Werkman het over op de pitcher-
plaat en ook daar weten de Thamen 
heren het verdedigend dicht te 
houden. Thamen scoort nog drie 
punten: Algra slaat een tweehonk-
slag, Gianni Frolijk slaat een honk-
slag en Hishida slaat de bal weg 
voor een homerun, 11-1. De Thamen 
honkballers staan nu op een mooie 
tweede plaats in de competitie. 
Komende zondag gaan zij op 
bezoek bij Caribe in Groningen en 
aansluitend spelen zij op dinsdag-
avond om 19.30 uur de laatste 
wedstrijd voor de zomerstop tegen 
Houten Dragons.

De Kwakel - Afgelopen zaterdag was 
het tijd voor de jaarlijkse Kick-O� dag 
bij hockeyvereniging Qui Vive. Alle 
jeugdteams gingen voor het eerst 
een wedstrijd spelen met het nieuwe 
team, als start voor het nieuwe 
seizoen na de zomer. Dit wordt ieder 
jaar gedaan zodat de kinderen alvast 
kennis met elkaar kunnen maken en 
ze voor de vakantie alvast weten met 
wie ze na de zomervakantie in een 
team komen te zitten. Ook de ouders 
kunnen tijdens dit moment kennis 
met elkaar maken. Voor sommige 
teams is het een bekende samen-
stelling maar bij meerdere teams
was dit niet het geval zodat het
voor iedereen leuk en goed was om 
kennis te maken en een wedstrijd 
met elkaar te spelen.

Kampioenen huldiging en
afscheid Liesbeth Schuurink
Tussen de wedstrijden door was er 
ook een moment voor de huldiging 
van de kampioenen en het afscheid 
van Liesbeth Schuurink. De voorzitter 
van Qui Vive, Pieter Litjens, nam hier-
voor het woord en vroeg als eerste 
Liesbeth Schuurink naar voren.
Liesbeth heeft jarenlang training 

gegeven op Qui Vive, heeft heel veel 
teams gecoacht en was jarenlang 
onderdeel van de Technische Staf.
Dit was haar laatste seizoen en Qui 
Vive wilde haar uiteraard ontzettend 
bedanken voor haar inzet tijdens al 
deze jaren. Liesbeth blijft zelf nog
wel hockeyen bij Qui Vive dus 
iedereen zal haar evengoed nog
op en rond de velden blijven zien. 

Afscheid
Na dit afscheid was het tijd om de 
kampioenen van afgelopen seizoen 
in het zonnetje te zetten. Eén voor 
één werden de winnende teams 
samen met hun coach(es) onder
luid applaus naar voren gehaald om 
gehuldigd te worden. Qui Vive had 
dit seizoen veel kampioenen, in de 
zaal: Jongens O18-1, Mix team QV/
Mijdrecht Jongens O16, Jongens 
O16-1, Jongens O14-1, Meisjes 
O14-1, Jongens O12-1. En in de veld-
competitie: Dames 30A (of zoals ze 
zichzelf noemen: QV-meisjes onder 
51), Meisjes O18-1, Jong Heren 1, 
Meisjes O16-3, Jong Dames 1, 
Jongens O18-1, Jongens O14-1 en 
Meisjes O16-2). Alle kampioens-
teams van harte gefeliciteerd! 

Het hockeyseizoen bij Qui Vive 
zit er bijna op

Hockeykamp 
Voor nu zit het seizoen er echt bijna 
op. Komende zaterdag staat het jaar-
lijkse Boet familietoernooi nog op de 
planning, waarbij families en vrienden 
(met en zonder hockey ervaring) het
in teams tegen elkaar gaan opnemen. 
De hele dag is het één groot feest en 
dit jaar staat de dag in het teken van 
de Olympische Spelen. Verder zal het 
komende weken over het algemeen 
stil zijn op de velden en zullen er vanaf 
de Noordammerweg geen wedstrijden 
of trainingen te zien zijn. In de laatste 
week van de zomervakantie zal er door 
Kidspower nog wel een hockeykamp 
georganiseerd worden waarvoor 
kinderen zich kunnen aanmelden
via de site van Kidspower.

Foto’s: aangeleverd.

aan de Vuurlijn. Voor Thamen op de 
heuvel begon Lieuwe Hoekstra en 
die zorgde er samen met zijn ver-
dediging voor dat er maar weinig 
gescoord kon worden in de eerste 
innings van deze wedstrijd. De 
Thamen heren scoren hun eerste 
punt in de tweede inning. Jelger 
Algra slaat een honkslag, bereikt het 
tweede honk omdat de verdediging 
de nul ergens anders maakt en kan 
scoren op de honkslag van Rick 
Groen. In de gelijkmakende vierde 
inning loopt Thamen verder uit. 
Honkslagen van Rossini Frolijk en 
Takato Hishida, een homerun van 
Algra en een error bij HCAW zorgt 
voor drie punten, 4-0. HCAW pakt 
één punt terug in de vijfde inning, 

De Kwakel - Afgelopen weekend
was het weer zover. Het twee-
jaarlijkse weekend naar Ommel voor 
de KDO-junioren spelers/sters van JO 
15, JO17, MO17 en JO 19. De teams 
werden onderverdeeld in landen die 
op dit moment actief zijn op het EK. 
Om 16.00 uur werd er vertrokken
richting Ommel. Daar aangekomen 
werden de slaapplekken verdeeld om 
daarna te gaan eten om kracht op te 
doen voor het avondprogramma
dat traditioneel begonnen werd met 
touwtrekken. Er werd hard gestreden 
door de teams met uiteindelijke 
winnaar Zwitserland. Terug uit bos 
werd het programma voorgezet met 
de Alleskunner. Daarbij moesten 
zeven opdrachten gedaan worden, 
zoals een pingpong bal in een beker 
blazen wat zeker niet makkelijk is, 
ballon opblazen in een beker en dan 
deze twee meter verder wegzetten, 
en een wasteil met water waarbij drie 
personen de teil met hun voeten 
omhooghouden hielden en daarbij 
hun sokken moesten uitdoen. Dit 
ging een paar keer mis doordat de teil 
met water van de voeten viel en één 
van de spelers een nat pak bezorgde 
tijdens dit onderdeel. De alleskunner 
werd gewonnen door Duitsland.
Na een korte nacht begon het zater-
dagprogramma. De ochtend bestond 
uit het vijf tegen vijf-toernooi. De 
teams waren verdeeld in twee poules. 
Hierbij was Engeland de winnaar.

In het bos
Na het eten en drinken werden er 

spellen gedaan in het bos en veld.
De zon deed ook nog zijn best, dus 
werd het aardig warm. Veel smeren
en veel drinken. De onderdelen waren 
zoals brancardrace, latjetrap, broek-
hangen en baldarten. Alle punten
van de spellen bij elkaar opgeteld 
won Engeland deze onderdelen.
Na de BBQ gingen we door met het 
avondprogramma. Dat bestond uit
de Voetbalquiz onder leiding van Jim 
Voorn en assistent Patrick den Haan. 
Er werden vijf rondes gespeeld met 
als uiteindelijke winnaar: Nederland. 
Hierna werden alle punten bij elkaar 
opgeteld, waarna de prijsuitreiking 
volgde. Op de achtste plaats Neder-
land met 40 punten, 7. Duitsland
(46 pnt), 6. Polen (52 pnt), 5. Spanje 
(54 pnt), gedeeld 4. Zwitserland/
Portugal (58 pnt), 2. Frankrijk (65,5 
pnt) en plaats 1: Engeland (75,5 pnt). 
Na een korte nacht en na een goed 
ontbijt werd er gestreden om de 
penalty bokaal. Op doel een oud-
gediende: Henk de Goey. Bij de MO17 
won Kyra van Zanten en bij de JO 
junioren won Noah van Leeuwen. 
Ruikt naar match�xing.

Nadat alles was opgeruimd gingen
de spelers/speelsters om 12.00 uur 
weer terug richting De Kwakel. 
Dank gaat uit naar de ‘Keukendames 
ontspoord’ die het gehele weekend 
de spelers en begeleiding hebben 
voorzien voor een natje en een 
droogje, de begeleiders die de spelers 
in toom hielden en de Familie Meijer 
van ‘Ons thuis’ voor hun gastvrijheid. 

KDO Junioren maakten er een 
gezellig weekend van in Ommel
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IN GESPREK MET...

Door Peter Pos. 

Het Dorpshuis de Vijf Bogen is het 
sociale hart van Baambrugge en al 
jaren een sociale ontmoetingsplaats 
voor jong en oud. Het is populair
bij de inwoners van Baambrugge 
vanwege het sociale aspect, de 
gezellige evenementen, de moge-
lijkheden om te sporten en de 
ruimte om een persoonlijk gesprek 
te voeren met dorpsgenoten. 
Beheerder Frits Benacchio is hierin 
een belangrijke sociale schakel. 
Iedereen kent deze altijd olijk 
kijkende man in Baambrugge en 
omstreken wel, toch ga ik met Frits 
in gesprek om misschien nog wel 
iets meer te weten te komen wie er 
achter deze bekende Baambrugger 
schuilgaat. 

Hoewel veel mensen in Baambrugge 
en Abcoude Frits al vanaf de jaren 
tachtig kennen wil het toeval dat ik 
met Frits in Amsterdam bij de jeugd 
van voetbalvereniging T.O.G. in één 
elftal heb gevoetbald. Leider van
dat team was zijn vader Ettore. Zijn 
tweelingbroer Aldo speelde ook in 
dit elftal en leken als twee druppels 
water op elkaar. Jaren later, toen ik
al in Mijdrecht woonde, kwam ik de 
broers Benacchio weer tegen als 
uitbaters van Café Restaurant De 
Punt. Nu ruim 40 jaar later zit ik hier 
achter de bar van Dorpshuis de Vijf 
Bogen en ga ik met Frits in gesprek 
om eens aan te horen hoe Frits een 
bekende Baambrugger is geworden.

Je hebt een Italiaanse naam,
ben je daar ook geboren? 
Nee, ik ben in Amsterdam geboren. 
Mijn vader is in Milaan geboren en 
mijn moeder komt uit Amsterdam. 
Mijn vader is naar Nederland 
gekomen om de mensen in Neder-
land het sto�eerdersvak te leren en 
toen is hij door de liefde hier blijven 
hangen. En zodoende ben ik een 
Amsterdammer met een Italiaanse 
naam die nu alweer bijna 45 jaar
in Baambrugge woont.

Hoe zijn jullie in Baambrugge 
terecht gekomen?
Mijn vader werkte als meubelstof-
feerder bij een bedrijf in Amsterdam 
en dat ging in 1980 verhuizen naar 
de Rijkstraatweg in Baambrugge. 
Mijn moeder wilde altijd al graag
de stad uit en haar wens ging in ver-
vulling door een toeval. Een collega 
die bij mijn vader werkte kreeg een 
woning in Baambrugge toegewezen 
en die wilde graag in Amsterdam 
wonen. Toen hebben ze woningruil 
gedaan en woonden wij dus hier met 
het gezin. Mijn ouders hadden het 
hier naar hun zin en veel mensen 
weten nu nog wie mijn vader is en 
hoor ik nog vaak bij wat oudere 
mensen uit het dorp dat mijn vader 
hun bank destijds had gesto�eerd.

Had jezelf hier gelijk werk?
Ik werkte bij een waterzuiverings-
bedrijf in Mijdrecht en mijn tweeling-
broer Aldo zat in militaire dienst. Mijn 
broer hielp wel eens achter de bar in 
Café De Punt en toen de eigenaren 
het in 1983 wilde verkopen hebben 
Aldo en ik het overgenomen. We 
waren toen 23 jaar jong en het was 
dus best wel een gok. Men vroeg zich 
toen best af wat moeten die twee 
jonge gasten nu in een café met alle-
maal oude mensen. Maar het lukte 
ons goed met een stukje Amster-
damse bluf. We waren goed in een 
praatje maken met de klanten en die 
vonden dat prachtig. We gingen ook 
van alles organiseren en gingen naast 
drank ook eten serveren. We kregen 
het steeds drukker en werd het van 
een café een petit restaurant, waar 
later het woord ‘petit’ ook afging. We 
waren een goed team. Aldo stond 
achter de bar en ik stond in de 
keuken. 

Hoe lang hebben jullie
Café De Punt gehad?
We hebben 19 jaar erg hard gewerkt 
en toen was het wel genoeg geweest. 
We waren toen veertigers en met 
name mijn broer was het zat om nog 

langer achter de bar te staan. Hij is 
toen schaatsles gaan geven op de 
Jaap Eden baan in Amsterdam. We 
hebben het toen verkocht en ik heb 
nog zes jaar in de keuken gewerkt bij 
degene die het van ons heeft over-
gekocht. Daarna ben ik nog een paar 
maanden in Amsterdam in de horeca 
gaan werken en toen benaderde de 
Stichting Dorpshuis Baambrugge
mij of ik misschien beheerder wilde 
worden in het Dorpshuis. Dat was een 
voor mij wel een uitkomst om in mijn 
eigen dorp aan het werk te gaan. Ik 
vind het leuk om met mensen om te 
gaan en wat wil je dan nog meer om 
in je eigen dorp achter de bar te 
mogen staan in het Dorpshuis. Het is 
dan ook niet zo gek dat ik dit alweer 
16 jaar met veel plezier doe. 

Jij doet wel wat meer dan alleen de 
deur opendoen van het Dorpshuis? 
Ja, ik zeg altijd als mensen vragen 
wat we doen, dat wij ‘alles doen’. Van 
feestjes tot condoleances’. We orga-
niseren ook van allerlei dingen en ik 
vind het ook leuk om te koken. Zo 
organiseren we met de evenemen-
tencommissie drie of vier avonden 
per maand een avondje eten koken 
voor mensen die alleen wonen en 
zijn er ook stampotavonden, enz. Ik 
doe ook de catering in het Dorpshuis. 
We verzorgen een compleet verzorgd 
bu�et, een driegangen diner, hapjes 
voor bij de borrel of een high tea. 
Maar ook een uitgebreid lunch of 
compleet verzorgd feest, helemaal 
gericht op de wensen die er zijn.

Ben je een goede kok?
Het is geen haute cuisine en ik ben 
ook niet alleen maar een pizzabakker. 
Ik vind het voornamelijk leuk om te 
doen en het is natuurlijk dankbaar
als mensen het dan ook nog lekker 
vinden. En volgens mij vinden de 
mensen het best wel lekker, want
ik krijg geen klachten. 

Hoe is het contact met je broer? 
Prima. Hij woont hier ook nog in het 
dorp en we biljarten en wielrennen 
vaak met elkaar. Aldo stond van de 
week nog in de krant als kampioen 
van de biljartclub en ik viel net naast 
het podium met mijn vierde plek. 
Aldo helpt ook nog vaak als ik 
handjes tekortkom in het Dorpshuis 
en heeft een vaste kaartavond die hij 
regelt. Dus wat dat betreft zien we 
elkaar nog veel. De familiebanden 
zijn goed.

Woont er nog meer familie in 
Baambrugge?

Onze kinderen en die van Aldo 
wonen ook in Baambrugge. Mijn 
dochter heeft een huisje hier en mijn 
zoon werkt grappig genoeg in Café 
De Punt. Mijn vader is in 2004 over-
leden en mijn moeder is tien jaar 
geleden naar Egmond aan zee 
verhuisd. Maar ze komt nog
geregeld op visite. 

En nog vaak op vakantie
naar familie in Italië? 
We gingen vroeger wel vaak naar 
familie in Italië, maar nu mijn vader 
niet meer leeft is dat wel wat minder 
geworden en ga ik ook met plezier 
lekker op vakantie naar Spanje. We 
zijn meer Baambruggers dan 
Italianen! 

Wat is er leuk aan Baambrugge? 
Baambrugge is echt een klein dorp 
en het is leuk dat je iedereen kent. 
Ook nieuwe inwoners worden hier 
snel opgenomen en voelen zich al 
gauw thuis in Baambrugge. Het is 
ook �jn dat je hier een school hebt, 
want daardoor leer je elkaar ook snel 
kennen. Ook zie je dat de supermarkt 
zo een sociale functies heeft en 
daarom hebben de inwoners een 
sluiting weten te voorkomen door 
het zelf over te nemen. 

Wat kan er beter geregeld worden 
in Baambrugge?
Ik zou het persoonlijk leuk vinden
als er wat minder auto’s in het dorp 
zouden staan. Ik heb wel een eens 
utopisch idee gehad om een onder-
grondse garage te maken waar alle 

auto’s van de dorpsbewoners gepar-
keerd kunnen worden en dat we dan 
een autovrij dorp zouden zijn. Mooi 
toch, maar of dat ooit gaat lukken 
denk ik niet! Ik zou het verder jammer 
vinden als het karakteristieke land-
schap hier wordt aangetast door 
windmolens en/of gigantische lelijke 
zonnevelden. Ik �ets liever langs een 
groen weiland met een koe erin dan 
een zwarte vlakte met duizenden 
zonnepanelen. Ik hoop dan ook dat 
Baambrugge dan ook nog heel lang 
een groen dorp blijft. 

Wil je nog iets kwijt aan de
inwoners van de Ronde Venen?
Ik wens iedereen veel gezondheid
en veel plezier toe.

Tot slot: woord van dank aan Frits
Omdat Frits al een aantal jaar een 
belangrijke schakel is voor de vrijwil-
lige bezorging van de Nieuwe Meer-
bode in Baambrugge en Abcoude 
bedank ik hem namens de Nieuwe 
Meerbode en de lezers van deze 
kernen. In al zijn bescheidenheid 
haalt Frits zijn schouders op en zegt: 
“Kleine moeite en je moet elkaar 
gewoon een beetje helpen in het 
leven, dan wordt het allemaal wat 
eenvoudiger en leuker”. Mooie 
woorden om mee af te sluiten. 

N.B. Voor de bezorging van de
Nieuwe Meerbode in Abcoude en 
Baambrugge zijn wij nog steeds op 
zoek naar bezorgers. Dus als u iemand 
weet, laat hen contact opnemen via 
0251-674433 of info@verspreidnet.nl.

Frits Benacchio

Foto jaren ‘70:  AVV T.O.G. - Frits 
Benacchio... of was het misschien 
zijn broer Aldo?

Eigen foto’s

Mijdrecht  - Het zonnetje scheen,
de lucht was blauw, kinderen van de 
Ho�andschool, kom maar gauw! Want 
het schoolplein was weer omgetoverd 
tot een feestelijk paradijs afgelopen 
vrijdag met luchtkussens en een
spannende stormbaan. Het podium 
was nota bene afgestoft voor de aller-
eerste editie van ‘Ho�and Got Talent’. 
Er werd geschminkt, gegeten,
gelachen en met een stempelkaart 
konden alle kinderen diverse lekker-
nijen afhalen bij de bar. Het team van 
de Ho�andschool trapte het feest af 
met een geslaagde openingsact. 
Daarna volgden een reeks hilarische 
moppen en werd er volop gedanst en 

gezongen door alle kinderen. We 
gingen ‘van links naar rechts’ en 
markeerden samen alvast het begin 
van het einde van het schooljaar. Het 
laatste volledige jaar in dit gebouw, 
want het glas van het nieuwe school-
gebouw is er al ingezet. Dit geslaagde 
zomerfeest was niet mogelijk geweest 
zonder de hulp van het geweldige 
team van de Ho�andschool, de ouders 
die altijd weer hun agenda’s vrijmaken 
om mee te helpen en alle kinderen
die prachtige optredens verzorgden. 
Een speciale dank gaat uit naar onze 
goede buur, Albert Heijn Leicester,
die dankzij hun sponsoring echt de 
kers op de taart verzorgde.

Hoflandschool sluit het jaar 
in stijl af met het Zomerfeest!

Foto’s: aangeleverd.
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Mijdrecht - Het G-hockeyteam van 
HVM viert de laatste training voor
de zomervakantie traditioneel met 
pannenkoeken. Dit was ook het geval 
afgelopen zaterdag op een leeg HVM-
complex. Voorafgaand speelden de 

kampioenen een wedstrijd met hun 
ouders; sommige ouders maakten het 
soms fanatiek. Langs de lijn stonden 
familieleden beide teams aan te 
moedigen. Tegen Bloemendaal, Myra 
en de Kraaien won HVM opnieuw in 

Foto: aangeleverd.

Foto: aangeleverd.

Eigen foto.

Foto’s: aangeleverd.

Huldiging G-hockeyteam 2024 haar poule. Alle trainers en spelers 
kregen een prachtige medaille omge-
hangen. We gaan volgend seizoen een 
niveau hoger spelen! Het G-hockey-
team bedankt de trainers voor hun 
hulp en ondersteuning tijdens de afge-
lopen trainingen. Het wenst iedereen 
alvast een fantastische zomervakantie!

Mijdrecht - Horangi taekwondoka 
Thomas Juressen heeft tijdens het 
nationale dan-examen zijn zwarte 
band (1e dan) in taekwondo behaald. 
Dankzij de vele trainingsuren samen 
met trainingspartner Esmee Lek 
heeft Thomas dit goede resultaat 
behaald.

Danexamens
De dan examens worden nationaal 
georganiseerd en werden deze keer 
gehouden in Almere. De Taekwondo 
Bond is in Nederland de enige orga-
nisatie die o�cieel de eerste dan, 
zwarte band, en hoger uit mag 
reiken. Binnen onze eigen taekwon-
doschool Horangi Taekwondo, 
kunnen het voorgaande geel, groen, 
blauw en roodgekleurde banden 
worden gehaald, verspreid over 
negen examens.

Onderdelen
Op een zwarte bandexamen 
taekwondo moet de kandidaat 
bewijzen dat hij of zij een aantal vaar-
digheden bezit. De taekwondosport 
wordt ingedeeld in verschillende 
onderdelen. De dag begint met een 
schriftelijk examen over Koreaanse 
benamingen van technieken en 
lichaamsdelen, het is immers een 
Koreaanse sport. Hoe hoger de band 
is waar je examen voor doet, des te 
moeilijker de vragen worden. Bij het 
onderdeel poomse voer je indivi-
dueel een vaststaande reeks tech-

nieken uit. Het gaat hierbij om de 
lichaamsbeheersing, technieken, 
kracht en uitstraling. Ondanks lichte 
zenuwen liet Thomas hier twee keer 
een goede poomse en 1 keer een 
voldoende poomse zien. Bij de staps-
sparring laat je zonder te raken zien 
controle te hebben over je tech-
nieken ten opzichte van een tegen-
stander. Daarna volgde het onder-
deel zelfverdediging, waarbij je voor 
je zwarte band moet laten zien dat
je jezelf realistisch kan verdedigen 
tegen verschillen manieren van vast-
pakken. Hier moet je snel en e�ciënt 
op reageren. Deze twee onderdelen 
liet Thomas overtuigend zien samen 
met trainingspartner Esmee. Tijdens 
het sparren laat je zien dat je inzicht 
hebt in het (olympische) spel waarbij 
je punten scoort door je tegen-
stander te raken. Hierbij liet Thomas 
samen met Sebastiaan zien dat hij 
goed inzicht heeft en kan aanvallen 
en verdedigen. Als laatste komt de 
breektest. Met kracht en precisie 
moet je met drie verschillende tech-
nieken drie planken van 18 milli-
meter doorslaan of trappen, wat in
1 keer goed ging. Gelukkig vond de 
examencommissie ook dat Thomas 
een erg goed examen heeft afgelegd. 
Horangi Taekwondo feliciteert 
Thomas met dit mooie resultaat!
Voor meer informatie over 
taekwondo en Horangi kunt u
klikken op www.facebook.com/
Horangitaekwondo/?locale=nl_NL.

Thomas Juressen geslaagd
voor zwarte band taekwondo

Mijdrecht - Zondag 23 juni vonden 
de jaarlijkse clubkampioenschappen 
van zwem- en polovereniging De 
Amstel plaats. Alle leden van de club 
(wedstrijdzwemmers, waterpoloërs, 
diplomazwemmers en master-
zwemmers) zwommen mee in het 
klassement voor clubkampioen. 
Voor iedere deelnemer was er een 
oorkonde met daarop vermeld de 
behaalde plek in het klassement en 
de gezwommen tijden. Ook waren er 
medailles voor de snelste drie zwem-
mers in iedere leeftijdscategorie. 
Naast de standaard individuele 
onderdelen, bevatten de clubkampi-
oenschappen ook extra onderdelen 
zoals de familie-estafette, de surprise-
estafette, de 400 m vrije slag en de
25 m sprint. Voor deze onderdelen 
zijn ook winnaars bekend gemaakt en 

gehuldigd. De familie van der Moolen 
was de snelste bij de familie-estafette 
en bij de surprise-estafette waren de 
‘Oranje Prinsjesjes’ het beste gekleed 
in het thema van dit jaar: het EK. Bij 
de dames op de 400 m vrije slag was 
Iris Bastiaansen het snelst met een 
tijd van 5:27,29 en bij de heren was 
Nick Sijmons het snelste in een tijd 
van 4:39,43. Ook de sprint werd 
gewonnen door Nick in een tijd van 
11,89 sec, bij de dames was Iris van 
der Moolen met 14,74 sec. het snelst.

Clubkampioen
Maar uiteindelijk is iedereen nieuws-
gierig wie zich clubkampioen van 
2024 mag noemen en met de wissel-
trofee naar huis gaat. Net als voor-
gaande jaren is er zowel bij de
junioren als bij de senioren een

Clubkampioenen De Amstel 
gehuldigd

clubkampioen uitgeroepen. Als
juniorenkampioen kwam de 11-jarige 
Ryan Dekker tevoorschijn met de 
snelste tijden op de 50 m rugcrawl, 
50 m vrije slag, 50 m schoolslag en de 
75 m wisselslag (zonder de vlinder-
slag). Julia Wiersma (12) werd tweede 
bij de junioren en Isabel Kelder (11) 
veroverde de derde plek. Bij de
senioren werd Owen Michels derde, 
Iris van der Moolen tweede en 
wederom Nick Sijmons eerste. Nick is 
de laatste jaren niet van het podium 
te slaan met zijn snelle tijden op de 
50 m rugcrawl, de 100 m vrije slag,
50 m schoolslag en de 100 m wissel-
slag. Alle winnaars kregen een eigen 
beker en werden gehuldigd met een 
applaus van het publiek. Het was 
weer een gezellige wedstrijd met een 
succesvolle prijsuitreiking als afslui-
ting. Na de zomervakantie gaan we 
weer hard trainen voor het volgende 
seizoen en wie weet hebben we dan 
nieuwe clubkampioenen.

Vinkeveen - Zaterdagmiddag 13 juli 
is de jaarlijkse vakantie klaverjas-
middag, gesponsord door Recreatie-
park Zonneweide. Zaal is open vanaf 
13.00 uur, aanvang kaarten 13.30 uur.
Deze middag is er geen inschrijfgeld. 

Er zijn weer mooie prijzen beschik-
baar gesteld door Recreatiepark 
Zonneweide. Gezelligheid staat 
voorop. Uw gastheren Koos en Wim 
zorgen voor de organisatie en voor 
iedere kaarter van harte aanbevolen.

Klaverjassen in de  Boei

Mijdrecht - Op de rotonde bij de 
Rondweg/Bozenhoven zijn recent 
tegels met betonnen noppen en 
ribbels gelegd (zie foto). Waarvoor 
dienen deze tegels?

De tegels worden geleide lijnen 
genoemd en worden vaak geplaatst 
bij een zebrapad of bushalte Deze 
tegels maken deel uit van een 
systeem van geleide tegels dat is 
ontworpen om mensen met een 
visuele beperking te helpen zich 
veiliger en gemakkelijker door de 
openbare ruimte te laten bewegen. Er 
zijn verschillende soorten tegels met 
verschillende patronen en functies.

Noptegels
De Noptegels (waarschuwings-
markeringen): Deze tegels hebben 
een patroon van noppen en worden 
gebruikt om aan te geven dat er een 
potentieel gevaarlijke situatie is, zoals 
een oversteekplaats of het einde van 
een trottoir. De noppen zijn voelbaar 
met een blindenstok en onder de 
voeten, wat blinden en slechtzienden 
helpt om te herkennen dat ze een 
straat of een oversteekplaats naderen.

Tegels met ribbels of geleidelijnen
De tegels met ribbels of geleidelijnen 
(leidmarkeringen): Deze tegels 
hebben een patroon van ribbels die

Waar is dat goed voor? in een bepaalde richting wijzen.
Ze helpen om een route te volgen, 
bijvoorbeeld naar een oversteek-
plaats, een bushalte of een ingang.

Veiliger en gemakkelijker
Het doel van deze tegels is dus
om visueel gehandicapten te waar-
schuwen en te begeleiden, zodat ze 
veilig kunnen deelnemen aan het 
verkeer en zich zelfstandig kunnen 
verplaatsen.

Zo, dan is dit mysterie voor veel
inwoners ook weer opgelost en 
kunnen onze inwoners met een 
visuele beperking zich ook in
Mijdrecht  veiliger en gemakkelijker 
op straat lopen.
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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om lezers van haar krant zo objectief mogelijk te informeren. De Nieuwe Meerbode vindt inwoners belangrijk omdat zij grotendeels de lezers zijn van ons weekblad. De lokale nieuws-
feiten en berichtgeving is dan ook gericht op de inwoners van De Ronde Venen. In samenwerking met IVI (Inwoners Voor Inwoners) willen wij die inwoners dan ook een stem geven. De IVI-pagina is dan ook een podium waar inwoners van zich kun-
nen laten horen. IVI is een onafhankelijke inwonersbeweging en voor de inwoners. IVI zal net als de Nieuwe Meerbode geen standpunt innemen over geplaatste artikelen. Op deze IVI-pagina plaatsen wij ingezonden stukken van inwoners waar-
bij de inwoner zelf verantwoordelijk blijft voor de inhoud van de door hem/haar ingestuurde en geplaatste tekst. IVI en de Nieuwe Meerbode zijn dan ook geen enkele manier verantwoordelijke voor de inhoud van de artikelen op de IVI-pagina.

De IVI pagina

Inwoners kunnen een mooi initiatief, een leuke activiteit, een klacht, een idee, een oproep, een ergenis, een vraag of gewoon een mooi 
verhaal wat ze willen delen met de inwoners van De Ronde Venen naar de redactie van IVI sturen. De copy voor deze IVI pagina kan 
men sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl en moeten aangeleverd worden met een word document. De copy mag maximaal 
250 tekens (inclusief spaties) bevatten en geen onbehoorlijk taalgebruik hebben om voor plaatsing in aanmerking te komen.

info@inwonersvoorinwoners.nl
www.inwonersvoorinwoners.nl

Wilt u als inwoner iets kwijt?
Laat het IVI weten.

IVI wil namelijk ook een beetje de 
wegwijzer van De Ronde Venen zijn 
en inwoners graag laten zien wat 
voor moois er allemaal in onze 
gemeente is. We ontvangen veel 
leuke reacties op deze rubriek. Dat 
belonen wij graag door elke maand 
de IVI-taart uit te reiken aan de 
winnaar van de maand. Deze keer 
ging onze huisfotograaf persoonlijk 
de IVI-taart brengen bij Caroline 
Scheltes die winnares van de maand 
mei is.

Fotograaf en tovenaar
Fotograaf Wilco is niet alleen een 
hele goede fotograaf, maar ook een 
beetje een tovenaar met een glazen 
bol. Want zijn speciale toverfoto’s 
maakt hij met een speciaal e�ect.
Dit doet hij door een glazenbol
neer te leggen op een locatie bij een 
gebouw of andere object. Vervolgens 
maakt hij dan via deze glazen bol een 
foto waardoor het object of gebouw 
op de foto uit een ander perspectief 

is te zien. Op de website www.contra
tikfotoklik.nl kunt u al het werk van 
onze huisfotograaf bekijken en voor 
een mooie pro�elfoto bent u daar 
ook aan het goede adres.

Oplossing maand mei
In de maand mei was de glazen bol
in Wilnis geplaatst en het goede 
antwoord was Paviljoen Toren De 
Grote Sniep op het adres Veenkade 1 
te Wilnis. De toverbal was neergelegd 
tegenover de ingang van de toren en 
buitentafels. Het is een aanrader om 
eens te gaan kijken bij de Grote 
Sniep. De omgeving heeft veel te 
bieden. In dit natuurgebied kan je 
vele weidevogels en hazen spotten. 
Er is natuurlijk ook de uitkijktoren en 
vanaf negen meter hoogte kan je de 
omgeving bekijken. Je ziet dan de 
hoge gebouwen van Amsterdam aan 
de ene kant en aan de andere kant 
die van Utrecht. Je kan er natuurlijk 
ook lekker lunchen. Het is goed 
bereikbaar per �ets of te voet en er 

Leuke reacties op 
‘De lokale toverfoto’

zijn voldoende wandel- en �ets-
routes die er langs komen. Dus
neem eens een kijkje. Mocht u als 
lezer nog leuke plekjes weten in
onze gemeente of tips voor de tover-
balfoto hebben, dan horen wij dat 
graag als redactie.

Leuke reacties
Er waren weer heel veel goede en 
leuke reacties, hartelijk dank hier-
voor. Lezers sturen niet alleen een 
e-mail met de juiste oplossing, maar 
schrijven daar ook leuke berichtjes 
en leuke quotes bij zoals; “Dit pavil-
joen geeft mij een vakantie gevoel” 
en een ander gaf aan er wel eens 
paaseieren te hebben gezocht. Ook 
was er iemand die aangaf eigenlijk 
niet te weten dat deze toren in onze 
gemeente aanwezig was en ons 
bedankte voor de tip. We vinden
het dan ook leuk als mensen bij de 
oplossing iets vermelden en we 
nodigen u uit om bij de oplossing 
iets leuks te schrijven. 

Winnares lokale toverfoto mei 
Er waren uiteindelijk twintig goede 
antwoorden voor de toverfoto van 
de maand mei binnengekomen. We 

Tip De RondeVenen is een digitaal 
panel waar inwoners van De 
Ronde Venen hun raad, mening, 
adviezen en ideeën delen over 
actuele onderwerpen die spelen 
in de woon- en werkomgeving. 

Alle inwoners van 16 jaar en ouder 
kunnen deelnemen aan Tip De 
Ronde Venen. Na inschrijving krijg je 
regelmatig een digitale vragenlijst 
toegestuurd met interessante 
onderwerpen die spelen in onze 

gemeente. Het invullen van de 
vragenlijst duurt ongeveer 5 tot
10 minuten, het is anoniem en je 
bent natuurlijk vrij om mee te doen.

Waarom meedoen?
Door mee te doen met Tip De Ronde 
Venen kun jij anoniem meedenken 
en meepraten over interessante 
onderwerpen die spelen in de 
gemeente. Er zijn landelijk meerdere 
lokale Tip-Burgerpanels en dit is 
onderdeel van onderzoeksbureau 
Invior. Dit is een externe partner 
waar Stichting Inwoners Voor
Inwoners mee samen werkt. De Tip-
Burgerpanels faciliteren een laag-
drempelige manier om burgers te 

betrekken bij het gemeentebeleid 
en om onafhankelijk participatie tot 
stand te brengen. De vragenlijst 
wordt dus niet aangeboden door
uw gemeente en worden op geen 
enkele wijze een richting ingestuurd.

Nieuwe vragenlijst over 
Bestaanszekerheid 
Er staat nu een vragenlijst klaar
over bestaanszekerheid of anders 
gezegd: in hoeverre kunnen
inwoners rondkomen? Dit is een 
onderwerp dat centraal staat in het 
huidige hoofdlijnenakkoord van het 
nieuwe kabinet. Graag willen we van 
u weten in hoeverre u geldzorgen 
ervaart, bij wie of wat u op zoek gaat 

naar ondersteuning bij geldzorgen, 
in hoeverre u hier gebruik van maakt 
en hoe u het liefst geïnformeerd 
wordt over dit onderwerp. 

Lokaal beeld
Middels deelname aan Tip De Ronde 
Venen kunt u uw lokale stem laten 
horen. Hierdoor kunnen we samen 
de verbeterpunten noemen en beter 
begrijpen wat voor een rol bestaans-
zekerheid in uw gemeenschap 
speelt. We kunnen dit dan door-
spelen aan onze beleidsbepalers. 

Laat uw lokale stem horen! 
Wilt u ook meedenken en praten 
over deze onderwerpen? Pak deze 

kans en vul vandaag nog de vragen-
lijst in. U kunt de vragenlijst invullen 
tot maandag 1 juli. Deelname duurt 
ongeveer 5 tot 10 minuten en is 
volledig anoniem. U kunt het 
volgende adres in de browser 
plakken om de vragen te 
beantwoorden: 
https://raadpleging.invior.nl/
stymrfsekg/qlpviv91h0d58net

Of gaat u naar www.tiprondevenen
.nl en meldt u aan zodat u aan alle 
raadplegingen in De Ronde Venen 
kunt deelnemen en u op de hoogte 
wordt gehouden van de resultaten. 
De terugkoppeling van deze vragen-
lijst volgt binnen twee maanden.

hebben hieruit een winnares 
getrokken en Caroline Scheltes is 
verrast door Fotograaf Wilco, die 
persoonlijk een lekkere IVI-taart 
kwam brengen. Zij kreeg ook de 
originele foto afgedrukt en in JPEG 
bestand.
Ze was blij verrast en heeft ons laten 
weten dat de taart heerlijk heeft 
gesmaakt en we zagen op Face-
book nog dat andere inwoners mee 
mochten smullen. Zo is de IVI-taart 
zelfs verbindend! Ook namens IVI
van harte gefeliciteerd Caroline!

De nieuwe lokale toverfoto 
voor de maand juni
Voor de toverfoto van de maand juni 
heeft onze toverfotograaf alweer een 
nieuwe foto uit zijn camera tevoor-
schijn getoverd. Kijkt u even. Herkent 
u wat dit is en waar deze foto is 
gemaakt, laat het ons dan weten. En 
wie weet bent u de winnaar van de 
heerlijke IVI-taart. De vraag aan u als 
lezer is dus: wat zien we op de tover-
foto en waar is deze foto gemaakt?
U mag uw antwoord sturen naar 
info@inwonervoorinwoners.nl.

Toverfoto juni 2024

Met de rubriek ‘De lokale toverfoto’ brengt onze lokale fotograaf Wilco
de Vries elke maand weer een mooie plek in onze gemeente onder de 
aandacht. De insteek van Stichting Inwoners Voor Inwoners (IVI) is om 
inwoners meer te betrekken bij de lokale omgeving en ook deze rubriek 
draagt hier weer zijn steentje aan bij. 
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